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ZAPISNIK 
900-3/2021-3 

Videosestanka Sveta staršev dne 20. 5. 2021 
s pričetkom ob 18. uri  preko videokonference - zooma 

 
Prisotni:  
Ravnatelj Tomaž Čeplak, pomočnica ravnatelja ga. Žic, predsednica ga. Mirjam Pinter 
Kavran, g. Bogdan Fluher, g. Mitja Kozar, ga. Mia Kmetec, ga. Tina Lešnik, ga. Mojca 
Kavnik, ga. Bojana Rojs, ga. Sabina  Koren. 
 
Odsotni: ga. Staša Bračko, ga. Mateja Korošec, ga. Janja Uršič, ga. Amanda Mayer,  
g. Matjaž Ogrin, ga. Petra Moškon, g. Peter Ambrožič, ga. Maja Vičič, ga. Dragica Missia 
 

Dnevni red: 
  

1.  Potrjevanje učnih gradiv za šolsko leto 2021/2022 (soglasje sveta   staršev) 
2.  Razno 

 

K 1 

 
Sejo Sveta staršev  je začela  predsednica ga. Mirjam Pinter Kavran.  
 
Predsednica  je  preverila prisotnost in ugotovila, da je prisotnih  osem staršev. Nato je predala 
besedo ravnatelju, da je predstavil predlog delovnih zvezkov in potrebščin za novo šolsko leto, 
opremljen s cenami. 
 
Ravnatelj je povedal, da je prišlo na seznamu do minimalnih sprememb in da si učitelji 
prizadevajo, da bi bilo  potrebno  nabaviti le najnujnejše potrebščine. 
 
Do 3. razreda starši  delovnih zvezkov in knjig ne kupujejo.  
 
Prisotni so podali pozitivno mnenje k predlogu za nabavo učnih gradiv.  
 
SKLEP 1: Prisotni so podali pozitivno mnenje k predlogu za nabavo učnih gradiv za šolsko 
leto 2021/2022. 
 

                                                                           K 2 

 
Ravnatelj je povedal, da bodo ob koncu šolskega dobili starši vprašalnik o poteku dela na daljavo, 
da se bo lahko pripravilo samoevalvacijsko poročilo. 
 
Zahvalil se je prisotnim za pozitivno  mnenje k njegovi ponovni kandidaturi za ravnatelja in 
zagotovil, da se bo  potrudil delati po svojih najboljših močeh.  
 
Dogovorjeno je bilo, da se za druženja ob koncu šolskega leta lahko uporabi zunanji šolski 
prostor – šolsko igrišče ob upoštevanju navodil NIJZ. Na igrišču je lahko na dan le  en oddelek. 
Ravnatelj bo  pripravil razpredelnico, v katero bodo predstavniki sveta staršev za posamezni 
razred rezervirali datum zaključka.  
 
Zaključne ekskurzije  se bodo  zaradi omejitev zaradi epidemije izvajale kot športni dan v okolici 
šole ločeno po  oddelkih. Izjema je deveti razred, ki gre na Bukovniško jezero. 
 
Samotestiranje učencev na prisotnost virusa COVID -19 se bo  predvidoma izvajalo doma in se 
bo  začelo že to  šolsko leto. Šola je nekaj testov že dobila.  
 
Predsednica  je povedala, da se je pogovarjala z zaposlenimi v trgovini Mercator pri šoli, kjer so ji 
povedali, da se je situacija izboljšala, da prihaja v trgovino manj učencev, ki  se primerneje 
vedejo. . 
  
Sestanek je bil zaključen ob 18. 20 uri. 
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Zapisala: 

Nevenka Merhar 
 

 Predsednica Sveta 
staršev 

 
Mirjam Pinter Kavran 

 


